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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 31.01.2022 

 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  31.01.2022, ora 1400, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
             La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri 
locali , din totalul de 11 consilieri locali.. 
            Absenti de la ședință este dl. primar și d-na contabil, fiind la Curtea de Conturi Vaslui..  
            Participă dl.consilier responsabil achiziții publice dl.Șoitu Marius-Gheorghiță. 
            Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.              
            Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 6 voturi pentru și  5 
voturi împotrivă ( dl. Tofan, dl. Hazu, dl. Diaconu, dl. Mocanu, dl.Lăzărescu).   
           Președintele de ședință prezintă ordinea de zi , o supune la vot și  se aprobă cu 8  voturi pentru , 2 
abțineri (Dl. Diaconu, dl. Tofan) și 1 vot împotrivă (dl. Mocanu).  
            Președintele de ședință prezintă ordinea de zi , o supune la vot și  se aprobă cu 8  voturi pentru , 
2 abțineri (DL. Diaconu, dl. Tofan) și 1 vot împotrivă (dl. Mocanu).  
            Președintele de ședință propune suplimentarea ordinei de zi cu încă un proiect de hotărâre cu 
privire la aprobarea  taxei speciale de salubrizare pentru anul 2022, se supune la vot suplimentarea și se 
aprobă cu 10 voturi pentru și 1 abținere ( dl. Tofan).   
            D-na secretar –comunică că trebuie suplimentată ordinea de zi cu încă un proiect de hotărâre cu 
privire la aprobarea  taxei speciale de salubrizare pentru anul 2022.  Adresa de la ADIV Vaslui 
(hotărârea  ) nr. 1/ 19.01.2022  a venit după ce a fost întocmită ordinea de zi. 
            Dl.Hazu- este legal să se închidă execuția bugetului local? 
            D-na   secretar- da , sumele sunt luate din contul de execuție bugetară la 31.12.2021, care poate 
fi obținut din contabilitate.     
            Dl. Hazu- vrem să știm unde s-au dus banii de la ultima rectificare bugetară. 
            Dl. Mocanu- să ni se dea explicații cum se cheltuie banul. 
            D-na secretar – solicită să se facă propuneri pentru alegerea unui președinte de ședință . 
            D-na Giușcă -propune pe dl. Petrovici să fie ales președinte de ședință pentru 3 luni.  
            Dl. Tofan-   propune pe dl. Mocanu  să fie ales președinte de ședință pentru 3 luni.  
            Dl. Petrovici-   propune pe dl. Năstase  să fie ales președinte de ședință pentru 3 luni.  
            Supusă la vot prima propunere se adoptă cu 5 voturi pentru  și 7 abțineri (dl. Tofan, dl. Hazu, dl. 
Diaconu, dl. Mocanu , dl. Lăzărescu, d-na Țîmboi). 
            Supusă la vot a-2-a propunere se adoptă cu 5 voturi pentru  și 6 abțineri( dl. Năstase, dl. Dobrin , 
dl. Petrovici, d-na Giușcă, d-na Apostoleanu , d-na Țîmboi) . 
            Supusă la vot a-3-a propunere ( pt. dl. Năstase) se adoptă cu 6 voturi pentru  și 5 abțineri(  dl. 
Tofan, dl. Hazu, dl. Mocanu, dl. Diaconu și dl Lăzărescu).   
           Președintele de ședință prezintă  proiectul de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință  și 
referatul de aprobare .        
           D-na secretar –prezintă raportul compartimentului de resort.  
           D-na Giușcă-   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           Dl. Năstase este ales președinte de ședință pentru 3 luni.    
           Supus la vot proiectul de hotărâre  se aprobă cu 8  voturi pentru , 2 abțineri (DL. Diaconu, dl. 
Tofan) și 1 vot împotrivă (dl. Mocanu). 
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           Președintele de ședință prezintă cel de-al 2 -lea proiect de hotărâre privind aprobarea planului de 
acţiuni si de lucrări de interes local ce vor fi efectuate de beneficiarii venitului minim garantat în anul 
2022  și referatul de aprobare .        
           Dl. viceprimar prezintă raportul compartimentului de resort.  
           D-l Petrovici -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           Dl. Hazu- de ce la Primaria Coroiești s-au luat 2 indemnizații în luna decembrie și la  Ciocani nu?  
           De ce la Coroiești se poate și la Ciocani nu se poate? 
           D-na Giușcă – adresați întrebarea d-nei secretar.  
           D-na secretar- nu stiu despre ce este vorba și nu cunosc Regulamentul de organizare al 
Consiliului local Coroiești.  D-na Giușcă puteți da răspunsul și d-voastră dacă știți Regulamentul de 
organizare al Consiliului local.    
           Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 2 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 10 voturi 
pentru și 1 abținere (dl. Tofan).  
           Președintele de ședință prezintă cel de-al 3 -lea proiect de hotărâre privind organizarea reţelei 
şcolare din comuna Ciocani pentru anul şcolar 2022-2023  și referatul de aprobare .        
           Se prezintă adresa Inspectoratului Școlar Județean Vaslui nr. 5501/20.12.2021 cu aviz conform. 
           D-na secretar –prezintă raportul compartimentului de resort.  
           D-l Năstase -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local.  
           Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 3 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 10 voturi 
pentru și 1 abținere (dl. Tofan).  
           Președintele de ședință prezintă cel de-al 4 -lea proiect de hotărâre privind aprobarea programului 
achizițiilor publice pentru anul 2022, în forma inițială, la nivelul autorității contractante comuna 
Ciocani, județul Vaslui  și referatul de aprobare .        
           Dl. Șoitu Marius-Gheorghiță prezintă raportul compartimentului achiziții publice . 
           Dl. Hazu- ce facem cu centrala, o mai punem odată? Este și montată.  
           Dl. Șoitu- pozițiile 37, 38 se anulează . 
           Dl. Hazu- ce înseamnă servicii de telefonie Telekom? 
           Dl. Șoitu- abonamentele mobile.  
           Dl. Hazu- abonamentele mobile sunt la nr. 22 ( 35 mii lei).  
           D-na Giușcă-   fiecare angajat are telefon de serviciu?  
           Dl. Șoitu- acum nu au , dar când m-am angajat eu , fiecare angajat avea telefon de serviciu.  
           D-na Giușcă-  angajații Primăriei dețin telefon de serviciu?  
           Dl. Șoitu- din cite știu da. 
           D-na secretar- angajații nu au telefon de serviciu, nici dl. viceprimar, numai dl. primar are telefon 
de serviciu.     
           Dl. Mocanu- câte telefoane sunt? 
           Dl. Șoitu- telefoanele erau achiziționate de dinainte. Nu trebuie neaparat să se foloseasca toată 
suma de aici.  
           Dl. Mocanu- cum faceți aici o achizitie? 
           Dl. Șoitu- aici nu e vorba de o achiziție, ci de un contract care există déjà. Eu nu pot să răspund 
pentru un contract care a fost făcut înainte de a fi angajat.  
           Dl. Tofan – pe cât timp este contractul ăsta? Pe 24 de luni? Au fost la început date niște telefoane 
, dar angajații nu le mai au . Un contract se face pe 12 sau 24 luni . Ce caută contractul ăsta  în 
programul de achiziții? Tu ai citit contractual? 
           Dl. Șoitu- n-am încheiat eu contractul. Suma a rămas de anul trecut , pentru că este o sumă 
provizorie.  
.          Dl. Tofan – ați citit contractul, câți bani se folosesc pentru telefonie?. 
           D-na secretr- telefon mobil are numai dl. primar.  
           Dl. Tofan- pe cât timp este contractul.  
           Dl. Șoitu-  abonamentele sunt în vigoare . Dacă dl. primar și fosta contabilă au prelungit 
contractul și mie nu mi-au spus?  
           Sumele astea au rămas de anul trecut.   
           Dl. Tofan- unde sunt telefoanele ?    
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           Dl. Șoitu- cred că în jur de 3000 lei cu tot cu internet, televiziune. Abonamentele sunt în vigoare 
în continuare. Nu știu cine are cartele și cine nu are. Suma este provizorie. 
           Dl. Tofan- s-a terminat contractul? Atunci de ce a fost trecut în programul de achiziții publice? 
           Dl. Lăzărescu- aveți achiziții mai noi față de cea fost pînă acum?  
           Dl. Șoitu- nu.  
           Dl. Hazu- pregătire profesională ce reprezintă? 
           D-na Giușcă- s-au prevăzut pentru situația în care se solicită să meargă la o instruire pentru 
anumite programe.    
           Dl. Șoitu- în caz de vor să trimită, eu am prins în buget.                                                          
           Dl. Șoitu- sumele au rămas cele de anul trecut.  Cu centrala s-a greșit.. 
           Dl. Hazu- și ai fost de accord să le treci în continuare? 
           Dl. Tofan- la punctul 52 avem achiziție laptop, despre ce este vorba?  
           Dl. Hazu-  avem, 2000 lei la punctual 9 , cărți poștale, felicitări și alte imprimate, cine plătește , 
că pe toate scrie Gheorghe Călin? 
           Dl. Șoitu- Primăria plătește.   
           Dl. Hazu-  plătește primarul din buzunarul lui? Cine dictează textul ăsta când le cumpără de la 
tipografie?  
           Dl. Mocanu, dl. Hazu – ați făcut achiziția d-voastră? 
           D-na Giușcă – ea este prinsă în lista de achiziții,  dar asta  o face contabilul .Poate n-a costat 2000 
lei, poate a costat 800 de lei. 
           Dl. Mocanu- cine supraveghează achiziția? 
           Dl. Hazu-  de ce nu scrie Consiliul local, nu-i legal, s-a folosit în interes personal cu banii 
Consiliului local.  
           D-na Giușcă-  conform planului de achiziții , acolo se putea face o paranteză și să scrie cu acordul 
Consiliului local.  
           Dl. Hazu- Consiliul local dă banii pentru felicitările astea , nu primarul .  
           D-na Giușcă-  acesști bani sunt din buget local, cuprinși în lista de achiziții , cu acordul 
Consiliului local. Veniți cu propunerea ca la următoarele evenimente să pună cu acordul Consiliului 
local în paranteză.   
           Dl. Hazu- noi nu vrem să dăm bani pentru felicitări , să-și facă primarul campanie locală.  
           Dl. Șoitu- nu-i treaba mea ce text a ales dl. primar și ce semnătură a pus. Eu doar le-am 
achiziționat , eu nu pot să-I spun d-lui primar să scrie sau să nu scrie ceva.  
           Dl  Tofan- si d-voastră îi spuneți să nu scrie ce vrea dl. primar , ci scrie ce-I legal.  
           Dl. viceprimar- asta este estimativ, nu se consumă nimic.  
           Dl. Șoitu- eu le command , iar textul îl allege dl. primar. și se duce la tipografie. Asta nu depinde 
de mine.  
            Dl. Mocanu- să spunem că dl. primar consumă 200 litri pe lună de motorină , cum ați calculat că 
el consumă 200 de litri pe lună?   
            Dl. Șoitu- aici vorbiți cu gestionarul.  
            Dl. Tofan- cine-i gestionar?  
            Dl. Șoitu – dl. Barabancia.  El calculează consumul de motorină.  
            Dl. Hazu – nu-I treaba lui ,  el gestionează ce i s-a pus.   
            D-na Giușcă –poate să prezinte.   
            Dl. Hazu- La nr. 40 , servicii dirigentie șantier, ce reprezintă? 
            Dl. Șoitu –asta pentru proiectele viitoare, în caz că o să fie nevoie de aceste servicii.  
            Dl. Hazu- fiecare proiect care se înființează are inclus un diriginte de șantier. Dar dacă o să fie 
50 mii lei?  
            Dl. Tofan- la electricitate , 69 mii lei, unde au intrat banii ăștia?  
            Dl. Șoitu- pentru curentul electric care se consumă.  
            Dl. Hazu-  aveți la punctul 3, electricitate 69 mii lei, la punctul 5 servicii de electricitate 50 mii 
lei , mai avem luminițe de Crăciun 20 mii lei și mai sunt prinși bani și la revizie iluminat public la 
punctul 23.  
            Dl. Tofan- la electricitate ,  la punct 4 , aveți 69 mii lei, ce include acolo?  
            Dl. Șoitu – curentul care se consumă.  
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            Dl. Hazu- și la punctul 5  ce reprezintă?  
            Dl. Șoitu – întreținerea , becurile care se schimbă, tot  .  
            Dl. Tofan-  ce întreținere, cum dăm banii ăștia noi?  
            Dl. Hazu- la punctul 23 ce avem?  
            Dl. Tofan- faceți proiectul din nou . Eu nu sunt de accord.                    
            Dl. Hazu- ăsta trebuia prezentat luna trecută.  
            Dl. Șoitu –  revizia trebuie scoasă, ăsta este doar un proiect, finalul va fi cel când se va aproba 
bugetul.              
             D-na Giușcă –haideți să lăsăm proiectul să-l votăm la urmă , să meargă în birou dl Șoitu și să 
modifice planul de achiziții . 
             D-na secretar- dar planul de achiziții trebuie semnat de primar și de contabil.  
             Dl. Hazu- telefonie Telekom -30 mii lei, telefon fix – 30 mii lei , nu mai folosește nimeni 
telefonul fix acum .  
             Dl. Tofan – laptopul , ce achiziție este ? 
             Dl. Șoitu- am trecut pentru anul ăsta, cum îi calculatorul d-lui Adrian , al d-nei Paula, se strică , 
pentru imprimantă, să fie prinși bani.  
             Dl. Hazu – telefonia fixă Telekom – 30 mii lei și abonament la  ziare- 8000 lei , cine citește 
ziare? 
             Dl. Șoitu- noi primim ziare de la Vremea Nouă , dl. primar are telefonul fix și  mobil , avem și 
centrală internă . 
             Dl. Hazu – dl. vice toată ziua bate birourile. Ce telefon fix este 30 milioane , dar nu se mai 
folosește telefon fix.  
             D-na secretar- este în biroul dlui primar centrala telefonică.  
             Dl. Șoitu- dl primar are telefonul fix . 
             Dl. Hazu – si dăm 30 mii lei pe telefonul fix?   
             Dl. Șoitu-  avem și centrală internă . 
             Dl. Hazu- care centrală , ba trimite pe Corina , ba pe dl. vice .  Noi venim cu niște propuneri , să 
mai eiliminăm din cheltuieli.  
             Dl. Lăzărescu – cât este abonamentul la un  singur telefon?  
             Dl. Șoitu- suma poate să scadă după asta.  Spuneți-i d-lui primar că vreți să renunțați la contract. 
             D-na Giușcă – diminuăm suma , dar nu se poate renunța, este instituție publică. 
             D-na secretar- așa cum există  Primăria fără email official.  .Ce instituție publică nu are un email 
official la care să aibă acces toți angajații?  
             Dl. Tofan – cite abonamente sunt în Primărie?  
             Dl. Hazu – haideți să prindem 1000 lei la serviciile telefonie Telekom.  
             Dl. Șoitu- asta  include și fax.  
             D-na secretar- nu se folosesc telefonul fix și faxul. Eu n-am trimis niciodată un fax.  
             Dl. Tofan- mai sunt pietriș, nisip, refuz de ciur  -178.489 lei și la urmă mai este ballast -65 mii 
lei , unde mai punem , mai punem prin case la fiecare? 
             Dl. Hazu- dar cheresteaua? 
             Dl. Mocanu- balastul ?    
             Dl. Șoitu- balastul este separat.  Dar doar dacă este nevoie.  
             Dl. Tofan- montare, demontare ghirlande? 
             D-na Giușcă-  asta s-a efectuat.  
             Dl. Hazu- dl. primar a declarat că face zonă metropolitană , cumpără microbuze care să meargă 
din oră în oră  , unde-s microbuzele alea trecute aici? Dumneata te întreb ca ai făcut achizițiile unde-s 
microbuzele  pentru zona metropolitană?   
             Dl. Tofan- revizie iluminat 50 mii lei? 
             Dl. Șoitu- asta va fi eliminată. Tăiați și puneți suma care considerați că este corectă.  
             Dl. Tofan- la pct. 36 , exploatarea sistemului de alimentare cu apă , iar alți bani?  
             Dl. Mocanu- ce înseamnă?    
             Dl. Hazu- curentul de la pompe.  
             Dl. Șoitu- sunt continuare lucrări de la Crâng? 
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             Dl. Hazu – s-a spus că banii , rectificarea de 350 milioane s-au dus la EnergoConstruct, s-au dus 
sau nu?  Vrem să știm unde se duc banii: 
            Dl. viceprimar- contabila știe. Ea face plăți. 
            Dl. Tofan- Asociația Valea Tutovei la punctul 42 ?  
            Dl. Hazu- astea au fost și anul trecut  Sumele sunt exagerate.  
            Dl. Șoitu- sumele sunt estimative.  
            Construire pod – acela este necesar.  
            Dl. Tofan- înființare de rețea de distribuție a apei la Ciocani.  
            Dl. Șoitu- am luat valoarea din devizul de lucrări.  
            D-na Giușcă -  acolo trebuie să li se ducă apă , nu au apă.  Va trebui căutată o modalitate. 
            Dl. Tofan- consultanță proiecte?         
            D-na Giușcă- astea sunt estimative.             
            Văd că d-voastră țineți locul și a primarului, și a vicelui și a contabilei. Intrați în locul 
viceprimarului, că dintre toți consilierii numai d-voastră vorbiți. 
            Dl. Tofan- înființare de rețea distribuție gaze naturale în comuna Ciocani ?   
            D-na Giușcă- trebuie prins proiectul în lista de achiziții.  
            Dl. Tofan – și banii unde se vor duce banii ăștia? 
            D-na Giușcă- va fi vorba de cofinanțare . Nici un proiect nu trece fără aprobarea Consiliului 
local.  
            Dl. Tofan –dacă suntem în situația să aprobăm un proiect și diferența de bani unde se duce , ce 
facem?  
            D-na Giușcă- dacă sunt probleme dacă sumele sunt prea mari, Curtea de Conturi ia documentele.  
            Știți de ce sunt azi la Vaslui , datorită Curții de Conturi că s-au găsit nereguli. 
            Dl. Mocanu- el nu pune ballast , pune lut și refuz de ciur, îl ia apa , îl duce . 
            Dl. Tofan – a fost de accord dl primar să plătească o amendă să nu se prezinte.  
            D-na Giușcă- este problema lui. Azi este la Curtea de Conturi. 
            D-na secretar – dar  de unde știți d-voastră ?  
            D-na Giușcă – pentru că m-a anunțat..  
            D-na secretar- d-voasră știați dinainte că este la Curtea de Conturi, d-voastră știți și ce urmează 
să facă dl. primar, d-voastră știți și ce vorbește , este în fiecare zi în magazin la d-voastră, se discută 
problemele de serviciu la d-voastră în magazin ?  
            D-na Giușcă – așa cum vine la d-voastră dl. Cristi în birou, îi informați și îi ațâțați de fiecare 
dată, d-voastră în calitate de secretar general faceți așa , care este problema?.  
            D-na secretar- știți care este problema d-voastră , dati-vă demisia din funcția de consilier , că nu 
aveți ce căuta aici , măcar în al- 13- lea ceas dati-vă seama că nu aveți ce căuta în Consiliul local , din 
bun simț și din  bunăvoință pentru comunitatea aceasta .  
            D-na Giușcă – o să lupt să fac ceva.  
            Dl. Tofan -  piese de schimb auto? 
            Dl. Șoitu- sunt pentru buldo.  
            Dl. viceprimar- am luat cauciuri .    
            Dl. Tofan -  sunteți de accord cu acest proiect?  
            Dl. Mocanu- să se consemneze în procesul-verbal că nu s-a venit cu nici o justificare pentru 
acest plan , pentru acest proiect.  
            Dl. Tofan -  dacă te obligă cineva  să faci planul de achiziții altfel , pune-l pe el să semneze și să 
ne spui. nouă.  
            Dl. Hazu- 200 litri motorină pentru Duster înseamnă zi de zi naveta Ciocani-Vaslui și înapoi.   
           D-na Giușcă-   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 4 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 7 voturi 
pentru și  4 voturi împotrivă (dl. Diaconu, dl. Tofan , dl. Hazu și dl. Mocanu).  
           Președintele de ședință prezintă cel de-al 5 -lea proiect de hotărâre privind aprobarea consumului 
lunar de carburanţi pentru anul 2022 și referatul de aprobare .        
           Se  prezintă raportul compartimentului contabilitate  
           D-l Petrovici -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
           Dl. Mocanu – nu se justifică consumul de combusibil.  
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           Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 5 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 7 voturi 
pentru și  4 voturi împotrivă (dl. Diaconu, dl. Tofan , dl. Hazu și dl. Mocanu).  

       Președintele de ședință prezintă cel de-al 6 -lea proiect de hotărâre privind aprobarea  contului de 
încheiere a exerciţiului bugetar   la sfarsitul trim. IV al anului 2021  și referatul de aprobare .      

           D-na secretar- cel mai important lucru –pentru ce se va folosi acest excedent. În anii anteriori se 
scria excedent folosit pentru ceva anume.  
          Dl. Hazu – am înțeles că nu s-a plătit dirigintele de șantier de la Galați , de doi ani .  
          D-na secretar- dar este un process.  
          Dl. Mocanu- nu știu dacă a dat bani în plus din rectificare pentru ballast pe datorie, dl. vice știți 
ceva?  
           Dl   vice- eu nu am auzit chestia asta  
           Se  prezintă raportul compartimentului contabilitate. 
           D-na secretar- sumele sunt din contul de execuție al bugetului la 31.12.2021 , pe care îl puteți lua 
de la contabilitate.  
           D-na Giușcă-   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local. 
           Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 6 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 8 voturi 
pentru , 1 vot  împotrivă ( dl. Mocanu) și 2 abțineri (dl. Diaconu, dl. Tofan) . 
           Președintele de ședință prezintă cel de-al 7 -lea proiect de hotărâre privind utilizarea  
excedentului bugetar al anului 2021  și referatul de aprobare .        
           Se  prezintă raportul compartimentului contabilitate.             
           D-l Năstase -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local.  
           D-na Giușcă – la Crâng s-au mai făcut investiții dar tebuie și la Ciocani.  
           Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 7 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 8 voturi 
pentru , 1 vot  împotrivă ( dl. Mocanu) și 2 abțineri (dl. Diaconu, dl. Tofan) . 
              Președintele de ședință prezintă cel de-al 8 -lea proiect de hotărâre privind   aprobarea Planului anual de 
acţiune privind serviciile sociale acordate la nivelul comunei CIOCANI , judeţul Vaslui,  pentru anul 2022     și 
referatul de aprobare .      
          Se  prezintă raportul compartimentului asistență socială.  
          Dl. Tofan – suntem de accord cu activitatea asistenților personali.  
          D-l Năstase -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local. 
          Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 8 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 11 voturi 
pentru . 
          Președintele de ședință prezintă cel de-al 9 -lea proiect de hotărâre privind  aprobarea   taxei 
speciale de salubrizare pentru anul 2022  și referatul de aprobare .    
           D-na Giușcă – ăsta este un proiect demarat la nivel de Consiliu Județean , firma care adună 
gunoiul dacă nu se mai prezintă , se autosesizează Garda de Mediu și pune amendă de 1 mld. lei, un 
exemplu, după care Garda de Mediu va da amendă pentru că nu se ridică gunoiul , primarul prezintă 
proiectul de hotărâre ,iar  dacă consilierii locali nu sunt de accord , amenda se împarte la Consiliul local  
          Dl. Hazu – plătim gunoiul , dar diferenta de bani s-o luăm de la motorină, ghirlande.  
          D-na Gușcă – eu plătesc mult mai mult decât d-voastră, plătesc o dată ca agent economic, plătesc 
și ca persoană fizică . Nu avem nici o rezolvare.  
          Dl. Hazu – să luăm bani de la ghirlande pentru plata diferenței de bani.  
          D-na Giușcă – în ce lege se prevede lucrul acesta? 
          Dl. viceprimar prezintă raportul compartimentului de resort.  
          D-l Petrovici -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate. 
          Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 9 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 7 voturi 
pentru, 3 voturi împotrivă( dl. Mocanu, dl. Lăzărescu și dl. Diaconu) și 1 abținere(dl. Tofan) .     
          Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                 Năstase Claudiu-Laurențiu                                                                     Abaza Iosefina                             
 
 



 
 


